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RABAT
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Advertisement for recruitment of Arabic Interpreter

Embassy of India, Rabat invites application for the one post of Arabic Interpreter
from people in the age group of 25-35 years and having a graduate degree from the
recognized university with Degree/Diploma in translation. Applicant should possess
sound knowledge of English, French and Arabic languages, should have good
communication and translation/interpretation skills and also working knowledge of
computer. The applicant will get initial monthly salary of MAD 9350 along with
CNSS contribution from Embassy and other admissible benefits of leave, annual pay
increment etc. Apart from interpretation skills, the applicant is expected to liaise with
Govt and civic bodies and carry out protocol duties. Candidates with prior working
experience would be preferred. Interested persons may send their detailed CV
(along with scanned copies of educational degree/experience etc) at
hoc.rabat@mea.gov.in latest by December 31, 2021.
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Annonce de Recrutement d'un Interpréte Arabe

LAmbassade de I'Inde a Rabat lance un appel a candidature pour le poste
d'Interprete Arabe pour les personnes agées de 25 a 35 ans et ayant un
diplome d'études supérieures d'une université reconnue avec un diplome en
traduction. Le candidat doit avoir une bonne connaissance de l'anglais, du
francais et de l'arabe, de bonnes compétence en communication et de
traduction/interprétation ainsi qu'une connaissance pratique de
l'informatique. Le candidat recevra un salaire mensuel initial de 9350
dirhams ainsi qu'une sécurité sociale assurée par 1'Ambassade aupres de la
CNSS et d'autres avantages admissibles tels que des congés, une
augmentation de salaire annuelle, etc. Outre ses compétences
d'interprétation, le candidat devra assurer le contact avec le gouvernement
et les instances civiles et effectuer des taches protocolaires. Les candidats
ayant une expérience professionnelle précedente seront privilégiés. Les
personnes intéressées peuvent envoyer leur CV en détail (accompagné des
copies scannées de leurs diplomes/expériences, etc.) a
hoc.rabat@mea.gov.in au plus tard le 31 décembre 2021.
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